
Informace z radnice 

 Město uzavřelo smlouvu se společností E.ON na uložení plynovodního potrubí na pozemcích 

v majetku města. Tím byla splněna další z mnoha podmínek nutných k zahájení plynofikace 

sídliště Čs. armády. 

 S plynofikací též souvisí nový územní plán města, který byl veřejně projednán 7. února bez 

připomínek. Po schválení územního plánu v zastupitelstvu bude následovat zpracování projektu 

firmou E.ON. 

 Bylo zrušeno jedno pracovní místo strážníka zdejší městské policie. Pořádek ve městě zajišťuje již 

od poloviny února pouze jeden strážník. 

 V únoru nastoupil do funkce odborného asistenta starosty bývalý tajemník zdejšího úřadu Petr 

Meloun. 

 Proběhlo jednání s TJ a firmou PARK, s.r.o. o dokončení rekonstrukce trávníku na fotbalovém 

stadionu a způsobu jejího financování. Cílem jednání je uzavření smlouvy, která bude schválena 

zastupitelstvem města. 

 Plánováno je uzavření smlouvy s úřadem práce o využití nezaměstnaných, tzv. „Veřejná služba“. 

(Nejedná se o veřejně prospěšné práce, které jsou „za trest“). 

 Podali jsme žádost o dotaci 400 tis. Kč na vybudování dětského hřiště na sídlišti Na Hliněnce. 

Přílohu k žádosti zpracovaly děti zdejší MŠ, které namalovaly své představy, jak by hřiště mělo 

vypadat. 

 Poděkovat chci všem občanům, kteří pečují o chodníky kolem svých nemovitostí a domů, 

přestože jejich údržba je povinností města.  

 

Ing. Karel Dvořák 

  starosta města 

 


